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Abstract (en)
[origin: WO8900968A1] A film dispenser comprises a holder for a roll (11) of packaging material. The holder is carried by a support (10) which
includes a handle (12). A brake roller (13) is carried by the support (10) and engages the peripheral surface of the roll (11). Biasing springs (14) bias
the roll (11) and brake roller (13) together whereby a braking force is established on the roll (11) restricting rotation thereof and facilitating stretching
of the packaging material when it is withdrawn from the roll (11) and around the brake rollers (13).

Abstract (fr)
Un distributeur de feuilles d'emballage comprend un porte-rouleau portant un rouleau (11) de matériau d'emballage en feuille. Le porte-rouleau est
soutenu par un support (10), lequel comporte une poignée (12). Un cylindre de retenue (13) est soutenu par le support (10) et s'applique contre
la surface périphérique du rouleau (11). Des ressorts de sollicitation (14) sollicitent conjointement le rouleau (11) et le cylindre de retenue (13),
exergant ainsi une force de retenue sur le rouleau (11), force qui empéche sa rotation et facilite I'étirement du matériau d'emballage lorsque celui-ci
est déroulé du rouleau (11) en passant autour du cylindre de retenue (13).
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